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Obec Smržice

J. Krezy č.40, 798 17 Smržice
tel.č.: 582 381 127 | e-mail: starosta@smrzice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 7 Zastupitelstva obce Smržice

konané dne 14. 3. 2024 v kulturním domě Smržice od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:00-18:53
Přítomno: Ing. Aleš Moskal, Jiří Peka, Ing. Martina Klementová, MUDr. Petra

Melicherová, Jiří Odvářka, Ing. Jiří Přikryl, Jan Roháček, Bc. Libor Škobrtal
Omluveni: Ing. Pavla Slezáčková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Aleš Moskal
Zapisovatel*: Radka Odvářková
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Petra Melicherová, Ing. Jiří Přikryl,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, určení zapisovatelky a volba ověřovatelů zápisu
blok 1-1

Program:
1. Zahájení, určení zapisovatelky a volba ověřovatelů zápisu
2. Rozpočtové opatření IX. k 31.12 2023
3. Zpráva o hospodaření k 29.2.2024
4. Návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 2024
5. Dotace a dary spolkům včetně veřejnoprávních smluv na rok 2024
6. Rozpočet základní a mateřské školy na rok 2024
7. Návrh rozpočtu na rok 2024
8. Smlouva s Olomouckým krajem - role editora digitálně technické mapy
9. Různé
10. Diskuze
11. Závěr

Diskuze:
Starosta obce konstatoval, že pozvánka na zasedání zastupitelstva byla řádně zveřejněna na úřední desce i na
stránkách obce. Podle prezenční listiny je zasedání usnášeníschopné,  omluvena byla zastupitelka Ing. Pavla
Slezáčková. Zároveň starosta upozornil, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje program zasedání zastupitelstva obce Smržice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/ZO7/2024 bylo schváleno.

blok 1-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje jako ověřovatele zápisu  MUDr. Petru Melicherovou a Ing. Jiřího
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Přikryla. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/ZO7/2024 bylo schváleno.

blok 1-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice určuje zapisovatelkou paní Radku Odvářkovou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Rozpočtové opatření IX. k 31.12 2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice bere na vědomí rozpočtové opatření č. IX. - přílohu č. 1 přečetla účetní obce
paní Věra Kulišťáková. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o hospodaření k 29.2.2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice bere na vědomí Zprávu o hospodaření obce k 29. 2. 2024 - přílohu č. 2
přečetla účetní obce paní Věra Kulišťáková. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje  rozpočet sociálního fondu na rok 2024 -  přílohu č.  3 přečetl
starosta obce Ing. Aleš Moskal. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/ZO7/2024 bylo schváleno.

5. Dotace a dary spolkům včetně veřejnoprávních smluv na rok 2024

Jedná se o dotace a dary dle žádosti spolků. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Smržice  schvaluje  poskytnutí  darů  a  dotací  včetně  uzavření  darovacích  a
veřejnoprávních smluv.

Dary:

Svaz tělesně postižených v ČR, z. s. Místní organizace v Prostějově-  5.000,-Kč

Domov pro seniory Kostelec na Hané p. o. -  30.000,-Kč
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Jdeme Autistům Naproti, z.s. - 10 000,-Kč

 

Veřejnoprávní smlouvy: 

Spolek rodičů Smržice z. s - 35.000,-Kč

Myslivecký spolek Smržice - 50.000,-Kč

Tělovýchovná jednota Smržice, z. s - 250.000,-Kč

Tělocvičná jednota Sokol Smržice - 220.000,-Kč

Klub českých turistů, odbor Smržice - 40.000,-Kč

SDH ČMS- Sbor dobrovolných hasičů - 130.000,-Kč

Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Smržice - 100.000,-Kč

Svaz modelářů ČR LMK Prostějov č.327 -10.000,-Kč

Junák - český skaut, středisko Járy Kaštila Prostějov, z. s. - 40.000,-Kč

 

 

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/ZO7/2024 bylo schváleno.

6. Rozpočet základní a mateřské školy na rok 2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice bere na vědomí rozpočet základní a mateřské školy na rok 2024 - přílohu č. 4
přečetl starosta obce Ing. Aleš Moskal. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Návrh rozpočtu na rok 2024

S návrhem rozpočtu na rok 2024 - příl. č. 5 - seznámil občany předseda finančního výboru pan Jiří Odvářka.
Návrh plánovaného  rozpočtu v části výdaje se navyšuje o částku  o 500.000,-Kč. Důvodem se staly výsledky
výběrového řízení na zhotovitele stavby sběrného místa.  Dále zhodnotil plnění investičních akcí naplánovaných
v roce 2023 a současně seznámil občany s připravovanými stavebními záměry na rok 2024. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Smržice  schvaluje  rozpočet  na  rok  2024.  Rozpočet  je  schválen  jako
schodkový v celkové výši příjmů  39 033 467,16 Kč, výdajů ve výši 41 995 944,86 Kč a financování celkem 
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ve výši  2  962 477,70 Kč (splátka půjčky SFŽP na kanalizaci  ve  výši  -586 529,46Kč a  změna stavu
krátkodobých prostředků na bankovních účtech schodek 3 549 007,16 Kč). Schodek rozpočtu bude kryt
těmito příjmy: finanční prostředky z minulých let. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Přikryl)

Usnesení č. 4/ZO7/2024 bylo schváleno.

8. Smlouva s Olomouckým krajem - role editora digitálně technické mapy

Starosta obce informoval, že v letošním roce mají všechny obce povinnost zadat všechny sítě do digitální
podoby. Olomoucký kraj nabídl všem obcím, že tento systém naplní. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje  smlouvu s  Olomouckým krajem o převzetí  role  editora údajů
dopraví  a  technické  infrastruktury  ve  vlastnictví  obce  pro  účely  vedení  Digitálně  technické  mapy
Olomouckého kraje. Účinnost smlouvy je od 1.7.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/ZO7/2024 bylo schváleno.

9. Různé

cyklostezka, komunikace Podhájí, sběrný dvůr, územní plán

Diskuze:
Starosta informoval, že proběhla kontrola hospodaření obce za rok 2023, výsledkem bylo, že nebyly zjištěny
chyby a nedostatky.
Dále  informoval  občany  o  připravovaných  stavebních  záměrech  v  letošním  roce.  Jedná  se  o  realizaci
sběrného místa,  cyklostezky  do  Čelechovic,  komunikace  části  ul.  Podhájí.  Starosta  obce  také  uvědomil
občany, že probíhá uplatňování územního plánu v rámci probíhající  změny. Občané mohou v této věci 
podávat své návrhy. 

10. Diskuze

Starosta obce otevřel diskusi. 

Diskuze:
O slovo se přihlásil prof. Lebeda s dotazem na znepokojivou situaci probíhající v mateřské škole. Starosta
odpověděl, že celá záležitost je v plné kompetenci ředitele školy, z důvodu nemoci zde však nemohla být
přítomna. Prof. Lebeda se domáhal po starostovi detailních informací z pozice starosty obce. Do diskuse
vstoupila Mgr. Koláčková, bývalá ředitelka ZŠ Čelechovice na Hané  s tím, že zdůraznila, že za chod školy
v prvé řadě zodpovídá ředitel školy. 
Paní Reichstädterová upozornila na neutěšený stav porostu na konci ul. Olší, tzv. vrbičky. Bylo jí odpovězeno,
že tímto se bude zabývat místostarosta obce. Dále se dotazovala na čištění Českého potoka. Vyčištění se dle
zástupce Povodí Moravy připravuje.  
Dále  vystoupil  p.  Lízal  bydlící  na  začátku  ul.  U  Hřiště  s  tím,  že  upozornil  na  nedodržování  rychlosti
projíždějících vozidel do obce. V této věci požaduje nápravu a navrhuje instalaci zpomalovacího retardéru.
K tomuto starosta odpověděl, že toto není možné z důvodu, že se jedná o krajskou komunikaci II. třídy.
Po  Dopravním inspektorátu  obec  požaduje  častější  kontrolní  hlídky.  Jedním z  dalších  opatření  by  bylo
nainstalování informačního radaru. 
Dalším  dotazem  prof.  Lebedy  byla  informace  týkající  se  fary.  Především,  jak  bude  obec  nakládat
s tímto majetkem. K samotné budově fary starosta sdělil, že opravdu od 1.ledna 2024 je fara v majetku obce a
byly tam provedeny veškeré revize vnitřních instalací  a komínu,  aby tyto prostory mohly být bezpečně
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využívány spolky.  Na přilehlou hospodářskou budovu byl zpracován statický posudek s tím, že větší finanční
prostředky do objektu investované by byly krajně nerentabilní. Obec se pokusí tuto stavbu odpamátnit a
následně rozebrat.
Zároveň se prof. Lebeda dotazoval na plánované kácení akátů ve Vývoze. K tomu starosta odpověděl, že byl
zpracován znalecký posudek odborníkem z Mendelovy univerzity. Podle výsledků posudku je 40% stromů
v havarijním stavu. Dále uvedl, že se připravuje revitalizace a nová výsadba na základě projektu, který by
zpracovala specializovaná firma.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Závěr

Na závěr starosta všem přítomným poděkoval za účast na zasedání a pozval starší občany na Přátelské setkání
seniorů v  neděli  17.  března 2024 do kulturního domu a všechny ostatní  občany na Velikonoční  výstavu
na smržické faře, která se uskuteční v neděli 24. března. Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:53 hodin. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: MUDr. Petra Melicherová, Ing. Jiří Přikryl   ............................................................
 
Starosta: Ing. Aleš Moskal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 20. 3. 2024


